

Title (en)
Chair, particularly office-chair.

Title (de)
Stuhl, insbesondere Bürostuhl.

Title (fr)
Chaise, notamment chaise de bureau.

Publication
EP 0594093 A1 19940427 (DE)

Application
EP 93116762 A 19931016

Priority
DE 4235248 A 19921020

Abstract (en)
In the office-chair, a backrest (10) can be pushed onto a backrest support (13) having a ready-preassembled backrest-bearing housing (12), it being possible for the catch element (21) of a height-adjustment device for the backrest (10) to penetrate into outwardly open slots (14) which, along their one longitudinal edge, have engagement recesses (15) for the rod-shape catch element (21), which is arranged on a pivotably mounted grip member (19) of the backrest-bearing housing (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dem Bürostuhl ist eine Rückenlehne (10) auf einen Rückenlehnenträger (13) mit einem fertig vormontierten Rückenlehnenlagergehäuse (12) aufschiebbar, wobei das Rastelement (21) einer Höhenverstelleinrichtung für die Rückenlehne (10) in nach außen offene Schlitze (14) eindringen kann, welche entlang ihres einen Längsrandes Eingriffsausnehmungen (15) für das stabförmige Rastelement (21) aufweisen, das an einem verschwenkbar gelagerten Griffkörper (19) des Rückenlehnenlagergehäuses (12) angeordnet ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 7/40

IPC 8 full level
A47C 7/40 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 7/402 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] GB 2082901 A 19820317 - RING MEKANIKK AS
• [A] EP 0081898 A2 19830622 - SIMMONS UNIVERSAL CORP [US]

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL PT

DOCDB simple family (publication)
EP 0594093 A1 19940427; EP 0594093 B1 19960619; DE 4235248 C1 19940407; DE 59303007 D1 19960725; ES 2088620 T3 19960816; NO 933756 D0 19931019; NO 933756 L 19940421

DOCDB simple family (application)
EP 93116762 A 19931016; DE 4235248 A 19921020; DE 59303007 T 19931016; ES 93116762 T 19931016; NO 933756 A 19931019